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3 Publicaties 
Omgevingsvergun
ning

Commissie REF
17-02-2022 
4. Rondvraag

De heer Van Tiel (UdenPlusLanderd) heeft vragen gesteld betreffende 
publicaties inzake de Omgevingsvergunningen. Burgemeester Rüpp 
beantwoordt de vragen en zegt toe dat door het college is besloten om 
het model Land van Cuijk te volgen voor wat betreft de publicaties. Dit 
wil zeggen dat het onderwerp waarop bezwaar of een zienswijze 
openstaat wordt gepubliceerd in de lokale weekbladen Arena en Udens 
Weekblad en dat voor meer informatie wordt verwezen naar 
overheid.nl. In bibliotheken, MFA’s en het gemeentehuis zijn computers 
om stukken in te zien beschikbaar en kan hulp hierbij worden 
verkregen. Na een half jaar zal de werkwijze worden geëvalueerd.

R. Donders 31-05-2023

28 Beter leesbaar 
maken Begroting

Commissie REF
17-03-2022 
8.e. Raadsvoorstel 
Programmabegroting 
2022-2025

Naar aanleiding van opmerkingen van onder meer de heer Keijzer 
(Maashorst Vooruit) zegt wethouder Van Heeswijk toe dat er in de 
toekomst (mogelijk vanaf begroting 2024) infographics zullen worden 
toegevoegd ten einde de begroting ook voor inwoners beter leesbaar te 
maken.

G. van 
Heeswijk

09-11-2023

29 Uitzenden raads- 
en 
commissievergad
eringen

Commissie REF
17-03-2022 
8.e. Raadsvoorstel 
Programmabegroting 
2022-2025

Burgemeester Rüpp zegt naar aanleiding van een opmerking van de 
heer Keijzer (Maashorst Vooruit) en de heer Van der Ven (Voor de 
Dorpen) over SLOVU en uitzenden raadsvergaderingen toe dat hij zich 
hard gaat maken om politiek naar de burger te brengen. Hij gaat 
hiertoe met wethouder Van den Broek met DTV om de tafel en zal aan 
de raad inzichtelijk maken wat haalbaar en betaalbaar is en wat past 
binnen prestatieafspraken.

R. Donders 31-12-2022
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2 februari 2023 (Commissie REF):
De opdracht voor de installatie van de YouTube apparatuur is verstrekt. 
Dit zal z.s.m. gebeuren, zodat de commissie- en raadsvergaderingen 
voortaan ook via YouTube zullen worden uitgezonden.
Gaat de commissie akkoord met afdoening van deze toezegging.

42 Inzameling Klein 
Chemisch Afval

Raadsvergadering 23-
06-2022 5. 
Rondvraag

De heer Van der Ven (VdD) stelt vragen over Klein Chemisch Afval 
(KCA). Wethouder Van den Heuvel beantwoordt de vragen.  Wethouder 
Van den Heuvel zegt toe dat er in september/oktober een voorstel naar 
de raad komt over het inzamelen van Klein Chemisch Afval.

J. van den 
Heuvel

31-12-2022

44 Verlichting 
tunnels onder 
N264

Commissie REF
16-06-2022 
Tunnels onder N264 

Wethouder Van den Broek zegt toe de vragen van diverse 
commissieleden over verlichting en over toekomstige intensiteit mee te 
nemen.

H. van den 
Broek

01-11-2022

45 Metingen tunnels 
onder N264

Commissie REF
16-06-2022 
7.b. Tunnels onder 
N264 

Naar aanleiding van vragen en opmerkingen van mw. Lukassen 
(GroenLinks), dhr. Benneker (Voor de Dorpen)  dhr. De Vroomen (VVD)  
dhr. Derks (CDA), dhr. Keijzer (Maashorst Vooruit), dhr. De Jong (PRO) 
en dhr. Van Tiel (Jong Maashorst) zegt wethouder Van den Broek toe 
dat in september 2022 voor wat betreft alle tunnels onder de N264 
minimaal gedurende twee weken met een eventuele verlenging mocht 
er uitval zijn lusmetingen en metingen met transponder worden 
gedaan. In oktober worden de resultaten teruggekoppeld aan de raad.

H. van den 
Broek

31-10-2022

49 Inventarisatie van 
projecten verkeer 
en vervoer

Commissie REF
07-07-2022 

Wethouder Van den Broek zegt toe dat er deze zomer een inventarisatie 
van projecten verkeer en vervoer wordt gemaakt met daarbij welke 
projecten in de uitvoering zitten en welke niet en daarbij een 
prioritering. Deze komt in september/ oktober naar de raad

H. van den 
Broek

31-10-2022
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8.l. RV Kadernota 
2023 Gemeente 
Maashorst

55 2x per jaar 
update over 
wonen, inclusief 
tijd. woningen

Commissie REF
04-07-2022 
2. Versnellingsagenda 
woningbouw

Wethouder Van Lankvelt zegt naar aanleiding van de vragen vanuit de 
commissie toe de raad twee keer per jaar te willen bijpraten over het 
onderwerp wonen, inclusief onderwerp tijdelijke woningen.

F. van 
Lankvelt

31-12-2022

56 Carpoolstrook 
Strikseweg Uden

Dit betreft nog een toezegging naar aanleiding van antwoorden 
(inclusief toezegging) op schriftelijke vragen van Gewoon Uden uit de 
vorige bestuursperiode gemeente Uden. Deze schriftelijke vragen zijn 
aangehangen bij deze toezegging

H. vd Broek 31-12-2022

58 Verordening 
Startersleningen 
2022

Raadsvergadering 
22-09-2022 
7.b RV 'Verordening 
Starterslening 

Wethouder Van Lankvelt zegt toe dat hij over een half jaar aan de raad 
zal laten weten hoeveel startersleningen er verstrekt zijn.

F. van 
Lankvelt

30-03-2023

59 Toegankelijkheid 
gemeentehuis

Commissie REF
15-09-2022 
6. Rondvraag

De heer Minten (CDA) heeft vragen over de toegankelijkheid van het 
gemeentehuis. Burgemeester Rüpp beantwoordt de vragen en zegt toe 
om zo snel mogelijk met de werkgroep toegankelijkheid om de tafel te 
gaan zitten om met elkaar een inventarisatie te maken wat is 
afgesproken, wat ermee is gedaan, kunnen we dat herstellen en wat 
kost dat.  De heer Prinssen (VVD) heeft een aanvullende vraag over de 
afsluitbaarheid van de raadzaal. Burgemeester Rüpp antwoordt dat hij 
zal nagaan gaan wat in het verleden over het afsluitbaar maken van de 

R. Donders 31-12-2022
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raad is afgesproken. Over de hoogte van de balie antwoordt 
burgemeester Rüpp dat dit meegenomen wordt in een heroverweging 
waarbij aspecten als veiligheid van de medewerkers en financiële 
middelen ook meegenomen worden.

63 Nota grondbeleid 
gemeente 
Maashorst 2022

Commissie REF
17-11-2022 
7.a Nota grondbeleid 
gemeente Maashorst 
2022

Wethouder Van Lankvelt zegt toe dat hij geen grote sommen geld gaat 
uitgeven zonder dat hij de raad daar fatsoenlijk in mee heeft genomen 
en geïnformeerd. Of wel er wordt grond gekocht onder voorbehoud van 
goedkeuring door de raad of wel de raad wordt in vertrouwen 
meegenomen. Op het moment dat het college grond wil aankopen 
tegen niet marktconforme prijs dan zal de raad om wensen en 
bedenkingen worden gevraagd.  Wethouder Van Lankvelt zegt naar 
aanleiding van een vraag van de heer Geerders (Gewoon Uden) toe dat 
een overzicht met gronden die de gemeente in voorraad heeft kan 
worden ingezien.

F. van 
Lankvelt

31-03-2026


